
 

ADVIES Klankbordgroep 

31 januari 2019   

Onderwerp: eerste aanzet Voorkeursalternatief 

 

1. De Klankbordgroep constateert dat de onderbouwing van het VKA vanuit de onderlaag helder is. Het 
VKA komt logisch voort uit de alternatieven.  

2. Naast de duidelijke onderbouwing is het voor het draagvlak nodig om ook aandacht te besteden aan 
de meer lokale recreatieve ontsluiting.  

3. De Klankbordgroep vindt het heel positief dat de agrariërs en Natuurmonumenten via De 
Heideboerderij met elkaar in gesprek zijn over duurzaam beheer van het gebied. De biodiversiteit 
van het gebied is gebaat bij een minder scherpe grens tussen landbouw en natuur en juist hier zit de 
meerwaarde van de Heideboerderij. De realisatie van de doelen van het Rivierklimaatpark en de 
gewenste extensivering van de landbouw kunnen alleen bereikt worden als er middels 
bedrijfsverplaatsing ruimte wordt gemaakt in het gebied.  

4. De klankbordgroep vindt het belangrijk dat er bij kadeverlaging van de Koppenwaard voldoende 
aandacht wordt besteed aan hoogwaterveiligheid rond het Rhederlaag, zoals bij de Marsweg en op 
Riverparc.   

5. De klankbordgroep doet de aanbeveling om ruim bekendheid aan werkateliers en 
inloopbijeenkomsten te geven om zoveel mogelijk belanghebbenden en belangstellenden in de 
gelegenheid te stellen om geïnformeerd te worden over de plannen en om daar hun mening over te 
kunnen geven.  

 


